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 Ако ће парламентарни избори бити одржани за шест месеци, онда је боље да ти избори
буду одржани заједно са београдским, сматра министарка и високи функционер СПС
Славица Ђукић Дејановић.

  

  - Ако ћемо изборе имати за шест месеци због неподношљиве амосфере у парламенту
или што опозиција тражи да буду избори, боље је да буду са београдским - рекла је она
у интервјуу за Нови магазин.   

Како је навела, 60 до 45 дана до београдских избора постоји могућност да се распишу
ванредни парламентарни избори.

  

- Ја немам параметре и показатеље, нити мислим да је неопходно да се иде тим путем,
али не могу ни искључити парламентарне изборе, ако неприхватање туђих ставова до те
мере ремети рад највишег законодавног тела - навела је она.

  

Како је додала, можда Народна скупштина заслужује да буде састављена од другачијих
персоналних решења, па и другачијих партијских опција.

  

- Народ мора да нас оцени повремено, нисам за то да нас превише често оцењује.
Познат је став мојих другова социјалиста и мој да је један мандатни период довољан да
нас оцените и после не бирате никада или поново гласате за СПС - каже Ђукић
Дејановић, али наводи да - ако се одлучи да се иде на ванредне изборе - треба их
расписати истовремено са београдским.
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(Танјуг)
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